



Jing Li

Beijing

+86 10 8524 5818
li.jing@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Outbound investment
- Real estate and infrastructure
- General corporate
- Capital reduction, winding up and bankruptcy

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Jing focuses her practice on representing strategic and private equity clients in complex China-related transactions, including mergers and acquisitions, divestitures, buyouts, bankruptcy restructurings, and joint ventures. Jing works with a long-standing base of clients and has a strong track record across a variety of industries such as private equity/venture capital, technology, software, telecommunications, pharmaceutical, healthcare, real estate, energy, agriculture, consumer products, chemicals, manufacturing, asset management, e-commerce, and advertising.

Prior to joining Han Kun, Jing practiced as a corporate partner at Allen & Overy LLP - Shanghai Lang Yue Joint Operation Office and Kirkland & Ellis International LLP and participated in the founding of A&O Lang Yue Joint Operation Office and Kirkland's offices in Hong Kong, Shanghai, and Beijing.

EDUCATION

Jing obtained her Bachelor of Arts degree from China University of Political Science and Law in 2004, a Master of Law degree from University of International Business and Economics in 2006, and an LL.M. degree from Columbia University School of Law (Harlan Fiske Stone Scholar) in 2016.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

Member of the New York State Bar

PUBLICATIONS

"China" chapter, World Bank "Women, Business and Law 2020 Report", 2020

"China" chapter, World Bank "Women, Business and Law 2016 Report", 2016

"China's National Security Review for Inbound Acquisitions," Kirkland Private Equity Newsletter, March 11, 2011 (with Chuan Li and Pierre Arsenault)

"Foreign Trade Law" chapter, Doing Business in China, Westlaw, 2006 (with Qing Zhang)

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



李晶

北京

+86 10 8524 5818

li.jing@hankunlaw.com

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 境外投资
- 房地产和基础设施
- 一般公司事务
- 减资、清算和破产

工作经历

李律师专注于代表战略投资者和私募股权客户设计并执行复杂的中国交易类项目，包括兼并和收购交易、处置和出售交易、控制权收购交易、破产重整交易及合资项目。李律师在众多领域积累了丰富的项目经验，所涉及行业涵盖私募股权/风险投资业、科技业、软件业、通信业、医药业、医疗保健业、地产业、能源业、农业、消费品、化工业、制造业、资产管理、电子商务以及广告业。

在加入汉坤前，李律师作为公司业务合伙人在安理国际-上海朗悦联营办公室和美国凯易国际律师事务所执业，并参与创建安理朗悦联营办公室和凯易的香港、上海和北京办公室。

教育背景

李律师 2004 年本科毕业于中国政法大学，获得学士学位。2006 年毕业于对外经济贸易大学，获得法学硕士学位。2016 年毕业于美国哥伦比亚大学法学院，获得法律硕士学位，并荣获 Harlan Fiske Stone 学者荣誉。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
美国纽约州律师执业资格

最近出版物

世界银行《女性、商业和法律报告》，中国篇，2020 年

世界银行《女性、商业和法律报告》，中国篇，2016 年

凯易私募股权简报，“并购交易涉及的中国国家安全审查”（合著作者李川律师和 Pierre Arsenault 律师）

Westlaw《中国营商》，对外贸易法篇（合著作者张清教授），2006 年

工作语言

中文、英文